
Річний звіт депутатки Запорізької міської ради Катерини Звєрєвої за 2024 
рік 

Шановні мешканці Запоріжжя! 

23 жовтня 2024 року я отримала повноваження депутатки Запорізької міської 
ради, замінивши депутатку Катерину Грицай, яка добровільно склала свої 
повноваження у грудні 2023 року, в окрузі № 3 Дніпровський район. 

Відповідно фактично я звітую за 2 місяці своєї діяльності у 2024 році. 

За цей час я розпочала активну роботу в міській раді, взяла участь у сесійних 
засіданнях, визначила ключові напрями своєї діяльності та розпочала роботу з 
виборцями. 

Організаційна та депутатська діяльність 

    Робота з виборцями 

За перші два місяці своєї діяльності я отримала 5 звернень громадян, на які 
було надано офіційні відповіді та надано безкоштовні юридичні консультації. 

Використання депутатського фонду 

Згідно міської програми використання коштів депутатського фонду, розмір 
якого становить 1000 0000 грн, фактично розмір мого депутатського фонду 
склав 100 000 грн. Усі ці кошти були спрямовані на допомогу 
військовослужбовцю ЗСУ для придбання БПЛА.  

Проблеми в діяльності з якими я зіткнулася.  

Непрозорий розподіл програми фінансування депутатських фондів 

 У 2024 році я отримала найменше фінансування – лише 100 000 грн, що 
складає лише 10% від запланованої суми згідно з міською програмою про 
депутатський фонд. 

Що передбачає програма депутатського фонду? 

Метою цієї програми є підвищення ефективності депутатської діяльності 
шляхом виділення коштів для підтримки мешканців округу: 

● Осіб, які опинилися в складних життєвих обставинах. 
● Військовослужбовців (на спорядження та обладнання). 



● ОСББ (на ремонти будинків). 
● Комунальних закладів (на придбання товарів та ремонт). 

Однак особи, відповідальні за контроль за виконанням цієї програми, не 
забезпечили рівний розподіл фінансування серед депутатів. 

Чому не зроблено більше? 

Більшість депутатів отримали 100% фінансування (1 млн грн), а деякі 
депутати – лише від 10% до 50%. Розподіл фінансування по фракціям нижче.  

депутатська група "Відновлення" (ОПЗЖ) 100% 

депутатська група "Платформа за життя та 
 мир" (ОПЗЖ) 

100% 

фракція "Єднання" В. Буряка 100% 

фракція "Нова політика" (Богуслаєв) 98% 

фракція "Європейська Солідарність"  65% (5 депутатів отримали 100%, 
 ще 5 – від 10% до 50%) 

Позафракційні депутати 62% (4 депутати отримали 100%,  
Регіна Харченко – 90%,  
Катерина Звєрєва – 10%) 

президентська фракція "Слуга Народу"  59% (4 депутати отримали 100%,  
троє – від 13% до 50%, двоє – 0%) 

 

На сесії 4 грудня 2024 року я підняла питання нерівного і непрозорого 
розподілу фінансування між депутатами за програмою депутатських фондів. 
Попри обіцянки секретарки ради Регіни Харченко ситуація не змінилася. 

Це пояснює, чому на окрузі не вистачає додаткового фінансування для 
локальної допомоги: 

● Вразливих категорій населення. 
● Військовослужбовців. 
● ОСББ. 
● Шкіл та лікарень. 

Проблеми з прозорістю міської влади та перешкоджання депутатській 
діяльності 



Також хочу зазначити, що стикаюсь із проблемами непрозорості діяльності 
Запорізької міської влади та відсутністю взаємодії і сприяння з боку секретарки 
міської ради Регіни Харченко. 

 Які проблеми існують? 

● Як до позафракційної депутатки, до мене не доводять інформацію в 
повному обсязі. 

● Про розклад засідань постійних депутатських комісій, робочих груп, 
нарад, звітів дізнаюсь несвоєчасно або взагалі не отримую інформацію. 

● Секретарка міської ради Регіна Харченко не веде жодного чату в 
месенджерах для комунікації з депутатами. Жодна інформація про 
створення робочих груп, комісій, нею не  доводиться електронною 
поштою чи телефоном, немає навіть спроб організувати конструктивну 
взаємодію. 

 Як це негативно впливає? 

● Ускладнює контроль за рішеннями міської влади та використанням 
бюджетних коштів. 

● Перешкоджає нормальному процесу депутатської діяльності та участі в 
обговоренні проєктів рішень. 

● Створює корупційні ризики. 
● Обмежує можливість громадського контролю. 
● Обмежує мешканців Дніпровського району в отриманні допомоги за 

програмою депутатського фонду. 

  Робота в постійній депутатській комісії 
    З 4 грудня 2024 року я стала членом постійної депутатської комісії з питань 
освіти, науки, культури, спорту, молоді і туризму Запорізької міської ради. 

 Участь у засіданнях 
    Взяла участь у двух пленарних засіданнях Запорізької міської ради та одному 
засіданні профільної депутатської комісії. 

Призначення помічника депутата 
   З метою ефективної роботи я визначила своєю помічницею Аліну Родіну 
(юристка), в компетенції, якої вирішення організаційних питань, надання 
юридичних консультацій виборцям та допомога в аналізі проєктів рішень 
Запорізької міської ради. 

 Плани на 2025 рік 
1. Відстоювати право мешканців округу на повний доступ до 

отримання допомоги з бюджетних коштів депутатського фонду, а 



депутатів - до можливості повноцінно працювати на благо мешканців 
округу. 

2. Вимагати прозорості та підзвітності у роботі Запорізької міської ради 
та підпорядкованих органах. 

3. Приймати участь в пленарний засданнях та роботі постійних 
депутатських комісіях.  

4. Представляти та захищати інтереси громади від непрозорих рішень 
міської ради. 

5. Приймати участь в розробці нормативно-правових актів Запорізької 
міської ради. В тому числі оновлення нормативної бази про інструменти 
участі громади в прийнятті рішень на місцевому рівні (громадські 
слухання, місцева ініціатива, онлайн-консультації з громадськістю) 

6. Висвітлювати депутатську діяльність. 

Контакти для звернень: 
    E-mail: depzmr7@gmail.com  

 

З повагою, 
Депутатка Запорізької міської ради 
Катерина Звєрєва 
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